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OR.Oz.0022.23.2021 

 

PROTOKÓŁ NR  162/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 20 maja 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Omówienie funkcjonowania Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

i Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku.  

5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

przedłożonej przez Gminę Waganiec propozycji zmian do projektu pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III  

na odcinku od km 12+471 do km 13+350 oraz kosztów prac związanych z zimowym 

utrzymaniem dróg powiatowych. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Zespołu  

do spraw polityki społecznej. 

5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2021 roku. 

5.5. Raport o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2020 rok. 

5.6. Oferta Gminnego Międzyzakładowego Ludowego Klubu Sportowego „Orzeł”  

w Służewie w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „XIII Bieg 

Papieski – upowszechnianie sportu wśród mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego” – 

zajęcie stanowiska. 

5.7. Pismo Animatorów Kompleksu Boisk Sportowych Orlik przy ul. Wyspiańskiego 4  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zakupu dwóch metalowych obręczy do 

koszykówki z metalowymi siatkami – zajęcie stanowiska. 

5.8. Informacja z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Spółka z o.o. za 2020 rok. 

5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.10. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie zakupu koszulek typu polo z nadrukiem logo 

Powiatu Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

5.11. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o wprowadzenie do budżetu powiatu nowych zadań inwestycyjnych i zabezpieczenie 

środków na ich realizację – zajęcie stanowiska. 
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5.12. Zawiadomienie Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

w obrębie ewidencyjnym Odolion, gmina Aleksandrów Kujawski. 

5.13. Wnioski / opinie Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 roku. 

5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Wiejskiej Koneck na rzecz Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

5.15. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

5.16. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

5.17. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie 

projektów uchwał do porządku obrad XXIII  sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

5.18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 265/2021 Zarządu Powiatu  

z dnia 12 maja 2021 r. w  sprawie  powołania komisji do odbioru końcowego  zadania pn. 

„Budowę placówki opiekuńczo-wychowawczej  dla 14 dzieci w Aleksandrowie 

Kujawskim wraz z wyposażeniem”. 

5.19. Wniosek firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” Karen Avetisyan z siedzibą 

Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec o wydanie opinii na realizację 

inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek rowerowych  

i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 11:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk nie uczestniczy w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 161/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 maja 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 161/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 maja 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Proponuję zdjąć z porządku posiedzenia punkt: 

5.2. Projekt umowy z Gminą Waganiec w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu z przeznaczeniem na wykup 

nieruchomości w celu poszerzenia pasa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma 

Duża. 

i zmienić numerację kolejnych punktów tj. pkt 5.3. staje się 5.2. itd.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.12. Zawiadomienie Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

w obrębie ewidencyjnym Odolion, gmina Aleksandrów Kujawski. 

5.13. Wnioski / opinie Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 roku. 

5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Wiejskiej Koneck na rzecz Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

5.15. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

5.16. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

5.17. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie 

projektów uchwał do porządku obrad XXIII  sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  
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5.18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 265/2021 Zarządu Powiatu  

z dnia 12 maja 2021 r. w  sprawie  powołania komisji do odbioru końcowego  zadania pn. 

„Budowę placówki opiekuńczo-wychowawczej  dla 14 dzieci w Aleksandrowie 

Kujawskim wraz z wyposażeniem”. 

5.19. Wniosek firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” Karen Avetisyan z siedzibą 

Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec o wydanie opinii na realizację 

inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek rowerowych  

i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są jeszcze wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad 5.1. Omówienie funkcjonowania Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim i Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Omówienie funkcjonowania Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku. 

Na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu Powiatu są z nami Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim i Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku. 

Szkoły ponadpodstawowe inaczej funkcjonowały w okresie epidemii, zajęcia prowadzone 

były zdalnie przez nauczycieli częściowo z domu, a częściowo ze szkoły, część sprzętu była 

wypożyczona uczniom i nauczycielom. Chcielibyśmy wiedzieć jak ten czas w szkołach przez 

panów dyrektorów został wykorzystany, być może wykonane zostały jakieś remonty, 

wprowadzone zostały dodatkowe ulepszenia, może wykorzystaliście ten czas na 

poszukiwanie dodatkowych środków finansowych, które mogłyby pomóc w realizacji zadań, 

które planowaliście wykonać. 

Proponuję, żebyśmy zaczęli od pana Dyrektora  Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. W budżecie powiatu na 2021 rok zabezpieczona jest kwota 300 tys. zł na prace 

remontowo – konserwatorskie budynku Pałacu Trojanowskich przy ZS Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim. Czy robił pan rozpoznanie, czy jest możliwość pozyskania  

na to zadanie środków ze źródeł zewnętrznych? 

 

Pan Andrzej Nowicki Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 

dziękuję za zaproszenie. Pani Starosta poruszyła kilka wątków. Jeśli chodzi o kwestie  

w zakresie prac przy Pałacu Trojanowskich i pozyskania na ten cel środków finansowych  

to informuję, że na obecnym etapie tworzony jest projekt budowlano - konserwatorski. 
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Umowa została zawarta w styczniu br. Ogłosiliśmy postępowanie, którego celem było 

wyłonienie firmy projektującej. Pani Starosta ma wiedzę w tym zakresie, kontaktowałem się 

w tej sprawie. Wykonuje to firma z Torunia. Czas na wykonanie całości dokumentacji ma do 

końca czerwca br. Z informacji, które posiadam, które częściowo panu Wicestaroście już 

przekazywałem, projekt składa się z trzech części. Pierwsza dotyczy projektu 

zagospodarowania terenu i jest już ukończona. Druga część to część projektowa, 

architektoniczno – budowlana, generalnie, jakie jest otoczenie, urbanistyka, układ ulic, gdzie 

są zagospodarowywane odpady, wody opadowe, rodzaj ogrzewania. Kończone są pewne 

rysunki i w przyszłym tygodniu dokumentacja ta ma być złożona celem uzyskania decyzji, 

która będzie pozwalała na prace budowlane. Jest to na ukończeniu. Trzecia część tj. projekt 

techniczny, dawniej nazywał się projektem wykonawczym. We wrześniu zmieniła się ustawa 

Prawo budowlane, stąd są pewne techniczne zmiany, co takie projekty powinny zawierać.   

W projekcie technicznym będą informacje konkretne, techniczne, o sposobie wykonania 

zabezpieczenia przeciwpowodziowego, naprawy elewacji, tarasu. Zasadniczo w Pałacu takimi 

głównymi elementami, które są do zrobienia to: przeciwdziałanie zasoleniu i zawilgoceniu 

piwnic, naprawa tynków, na tynki mineralno – cementowe, w przeszłości prawdopodobnie te 

tynki zawierała zbyt dużą ilość cementu, były zbyt mało mineralne i dlatego odpadają, a nie 

wysychają. Kolejna rzecz to odpływy, jest to newralgiczna rzecz, gdy woda nie odpływa 

prawidłowo to jest problem. Następne są tarasy niższego poziomu, są najbardziej narażone  

ze względu atmosferycznych, dużą powierzchnię, to, że są płaskie, nie ma spadku i woda się 

gromadzi, minimalna nieszczelność powoduje problemy. Projekt techniczny składa się  

z dwóch części. Pierwszą część stanowi projekt konserwatorski gdzie Konserwator Zabytków 

decyduje o pewnych rzeczach m.in. o kolorystyce, sposobie wykonania prac, rodzaju użytych 

materiałów. Projekt ten jest na ukończeniu. Druga część do projektu głównie dotyczy 

zmniejszenia wilgotności w piwnicach, naprawy tarasów, zdjęcia papy, nowej nawierzchni, 

zmiany odpływów i tynków mineralnych i oczywiście wykonanie kosztorysu, który powinien 

powstać na przełomie maja i czerwca. Według wiedzy, którą posiadam nie ma jakiegoś 

niebezpieczeństwa i myślę, że  dokumentacja  zostanie wykonana w terminie. Dopiero kiedy 

ten projekt będziemy mieli, będziemy mieli informacje co i jak należy zrobić i wówczas 

można planować inne rzeczy.  

Jeśli chodzi o poszukiwanie środków zewnętrznych, o czym pani Starosta mówiła, to  

na stronie Urzędu Marszałkowskiego  znalazłem informacje o ewentualnych wnioskach, które 

można składać. W ubiegłych latach wnioski były składane w okresie późnej jesieni, czyli 

październik, listopad, z realizacją w kolejnym roku. Obawiam się, że w tym roku będzie 

trudno pieniądze całkowicie skonsumować w jakimś wniosku bo czas niekoniecznie na to 

pozwoli.  

Jeśli chodzi o funkcjonowanie szkoły to tak jak pani Starosta mówiła w okresie nauczania 

online, od drugiej połowy października, korzystaliśmy z różnych form, pracowaliśmy  

z użyciem aplikacji MS TEAMS, wszyscy nauczyciele pracowali na jednej aplikacji, zajęcia 

odbywały się zgodnie z planem lekcyjnym. Byli nauczyciele, którzy z powodów technicznych 

prowadzili zajęcia ze szkoły, nie była to liczna grupa. Wypożyczaliśmy nauczycielom  

i uczniom sprzęt, który posiadaliśmy w szkole, głównie to były laptopy, a także pozyskane  

z Ministerstwa Cyfryzacji we współpracy z Ministerstwem Edukacji Narodowej tablety, które 

zawierają łącze internetowe, własną kartę SIMS z internetem. Nie był to tylko sprzęt, ale 
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również wsparcie w tym zakresie. Zupełnie nam to wystarczyło. Zapotrzebowanie nie było aż 

takie żeby wykorzystać cały sprzęt, chociaż jeśli chodzi o laptopy to błyskawicznie znalazły 

chętnych, było duże zainteresowanie. Tabletów wypożyczyliśmy około 10 uczniom, część 

wypożyczyliśmy również Starostwu Powiatowemu, bo nie były nam potrzebne.  

Z programu „Aktywna tablica” pozyskaliśmy dwa monitory tj. odpowiednik nowoczesnej 

tablicy multimedialnej na wyposażenie szkoły, przy niewielkim wkładzie własnym.  

Jeśli chodzi o remonty to w tym czasie wykonaliśmy remont szatni wychowania fizycznego, 

które były w złym stanie i odnowiliśmy zaplecze szatniowo – łazienkowe na zapleczu hali 

mechanizacji, w tym zakresie mieliśmy zalecenie Sanepidu, a więc byliśmy zobowiązani do 

podjęcia działań. 

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli chodzi o składanie wniosków o dofinansowanie to w okresie 

jesiennym, a może już wakacyjnym ogłaszane są nabory. Proszę przyłóżcie się do tego, żeby 

prawidłowy wniosek złożyć i żeby dofinansowanie otrzymać. Jak będziemy mieli 

dokumentację to będziemy mogli składać takie wnioski. Nawet jak nie moglibyśmy wykonać 

nawet cząstki zamierzonych remontów w tym roku to będziemy na ten cel zabezpieczać 

środki w przyszłorocznym budżecie, również na wkłady własne. Postarajmy się pozyskać 

środki na ten cel od Marszałka Województwa, czy od Konserwatora Zabytków, czy od innych 

instytucji. Powiat zbiera wnioski na dofinansowanie prac remontowo – konserwatorskich do 

30 września, więc podejrzewam, że większość samorządów wyznacza sobie ten graniczny 

termin na koniec trzeciego kwartału, żeby w przyszłym roku móc te pieniądze dostać  

i projekty realizować.  

W zeszłym roku i w latach poprzednich były zgłaszane wnioski radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego powodowane interwencjami mieszkańców Aleksandrowa Kujawskiego, 

żeby ustawić ławki wokół stawu. Nie mieliśmy na to środków, były ważniejsze rzeczy. 

Aczkolwiek faktycznie, teraz kiedy możemy spędzać czas na świeżym powietrzu bez 

maseczek w parkach i lasach jest to miejsce, które jest mocno uczęszczane przez 

mieszkańców i jest to miejsce atrakcyjne. W związku z czym, myślę, że dobrze by było 

znaleźć środki chociaż na postawienie tam kilku ławek.  

 

Pan Adam Potaczek – czy w sporządzanym projekcie uwzględnione będzie  

zagospodarowanie terenu, chodzi mi o otoczenie wokół stawu? 

 

Pan Andrzej Nowicki – to jest tylko opis tego co jest na terenie, to nie będzie uwzględnione 

w projekcie zagospodarowanie terenu wokół stawu.  

Panie, które wizytowały szkołę, z Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków Delegatura  

we Włocławku, mówiły o pewnych sprawach, które być może   Konserwator będzie widział 

jako pewną drogę w przyszłości, ale nie dotyczyło to ławek, chodziło o pewne otwarcie bryły 

Pałacu w osi głównej alei. Czyli jakby najprawdopodobniej będzie im chodzić o likwidację 

żywotników, które są na wprost Pałacu, a być może jeszcze jakiś drzew, które są po obu 

stronach, co miałoby otworzyć bryłę Pałacu dla wizualizacji, od strony głównej alei.  

To byłaby prosta rzecz do wykonania. Druga sprawa, która nie była na razie forsowana, 

dotyczyła innej drogi dojazdowej do szkoły, nie aktualnie istniejącej. Uważam, że praktycznie 

nie ma takiej możliwości, żeby nie przejechać przez park, nie wyobrażam tego sobie.    
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Pani Lidia Tokarska – a od strony ulicy Krasińskiego? 

 

Pan Andrzej Nowicki – to by była droga poza terenem szkoły. Od tamtej strony mamy salę 

gimnastyczną, boisko Orlik. Nie ma gdzie. Pomiędzy Orlikiem a salą gimnastyczną na pewno 

nie, a z kolei za Orlikiem to byłby kuriozalny objazd. Poza tym, droga ta musiałaby być 

utwardzona, pokryta kostką.   

 

Pani Lidia Tokarska – oni mogą nam sugerować, ale zakazać ruchu przemieszczania się 

przez park raczej nie. 

 

Pan Andrzej Nowicki – uznałem, że jeśli racjonalnie patrzeć na sprawę to ta droga powinna 

pozostać. Co prawda jest dość wąska, w przeszłości tak została wytyczona. Są z nią o tyle 

problemy, że opiera się na płytach betonowych z otworami i asfalt lubi kruszyć się. 

Krawężniki, przez dwie warstwy asfaltu są trochę zbyt nisko osadzone. Samochody 

rozjeżdżają krawędzie mijając się ze sobą. Jednak, na tym etapie trudno będzie myśleć  

o czymś odrębnym.  

W poprzednim roku szkolnym remontowaliśmy budynki przy Orliku. Są to budynki z płaskim 

dachem i najprawdopodobniej od samego początku odpływy były fatalnie zrobione.  

Od dawna woda przeciekała do środka ścian tych budynków przez wełnę mineralną. Były 

płyty wiórowe pokryte sidingiem z obu stron. Najprawdopodobniej przez tą wełnę ciekło już 

dawno. Część podłóg, ścian została wymieniona. Zrobiliśmy całkowicie nowy dach 

pokrywający całą powierzchnię tych budynków ze świetlikami, które w najbliższych dwóch, 

trzech latach będą musiały zostać wymienione. Jest również zrobione orynnowanie, które 

odprowadza wodę. Jest to zabezpieczone. Częściowo ucierpiała również  instalacja 

elektryczna. Część środków na te prace uzyskaliśmy od ubezpieczyciela z tytułu 

odszkodowania.  

 

Pani Lidia Tokarska – chciałabym, żeby pan Dyrektor zrobił rozpoznanie rynku cenowe  

w zakresie zakupu ławek do parku, co najmniej czterech. Chodzi mi o solidne ławki  

z oparciem drewnianym i najlepiej byłoby, żeby zrobić na nich grawer, czy umieścić tabliczkę 

z napisem „Powiat Aleksandrowski”.  

 

Pan Andrzej Nowicki – ławki będą kosztować od 600 – 700 zł w górę. Myślałem o tym, 

żeby zakupić identyczne ławki jak te, które są na OSA w Otwartej Strefie Aktywności. Są to 

ławki z metalowym stelażem z drewnianym oparciem i siedziskiem. 

 

Pani Lidia Tokarska – chciałabym, żeby na ławkach były tabliczki „Powiat 

Aleksandrowski”, będzie to swoistą reklamą. Wiele osób korzystających z parku nie wie, że 

jest on własnością powiatu. Powiat Aleksandrowski nie ma więcej innych takich ładnych 

terenów, które można by wyeksponować.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – miejmy nadzieję, że pan Dyrektor zmieści się z tym zakupem  

w swoim planie finansowym.  
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Pani Lidia Tokarska – jeżeli nie wystarczy środków w planie finansowym na zrealizowanie 

tego zadania to będziemy szukać pieniędzy w budżecie powiatu. Myślę, że należy zakupić 

sześć ławek. 

 

Pan Andrzej Nowicki – poza OSA są jeszcze ustawione cztery ławki na terenie parku, dwie 

są usytuowane bliżej w osi Pałacu, a dwie od strony parku miejskiego, w głównej alei. 

Pierwotnie w okolicach stawu planowane były cztery ławki. Gdybyśmy zakupili sześć, czy 

osiem nowych to można by pomyśleć o wymianie tych starych ławek.  

 

Pani Lidia Tokarska – z obserwacji mojej wynika, że ludzie korzystają z terenu wokół 

całego stawu, nie tylko w osi alejki. Czy nie można by posadowić ławek wokół stawu? 

 

Pan Andrzej Nowicki – można, ale wymagałoby to zgody Konserwatora. Na stronę wzdłuż 

alei mamy pozwolenie, a na drugą stronę nie. 

 

Pani Lidia Tokarska – to proszę wystąpić do Konserwatora o zgodę, podejrzewam, że nie 

powinno być problemu. Tam jest piękny teren, ludzie chętnie tam spacerują. 

Czy zarybiany był w tym roku staw? 

 

Pan Andrzej Nowicki – nie było takiej potrzeby. Chcę powiedzieć, że stan wody w stawie  

w tym roku jest dość wysoki.  

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję panu Dyrektorowi za informacje. Mam nadzieję, że ławki do 

wakacji zostaną zakupione i postawione w parku. 

 

Pan Andrzej Nowicki – te ławki, na które mamy pozwolenie to postawimy, problem będzie  

z tymi, na postawienie których wymagana jest zgoda Konserwatora, może to trochę potrwać.  

 

Pan Adam Potaczek – panie Dyrektorze, jak będzie miał pan dokumentację to proszę 

spróbować wystąpić o dofinansowanie do Ministerstwa Kultury. 

 

Pani Lidia Tokarska – zwracam się do pana Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku Opracowanie, w budżecie powiatu mamy ujęte zadanie polegające na 

opracowaniu dokumentacji wraz z rozbudową sali gimnastycznej przy LO w Ciechocinku. 

Słyszałam, że ma pan z tym problem. Zaniepokojona jestem kosztami realizacji tego zadania.  

 

Pan Zbigniew Różański Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – nie ma 

już problemu. Dokumentacja dotarła do mnie na początku kwietnia i od razu ogłosiłem 

zapytanie o cenę. Środki, o które wnioskowałem i te, które zostały zabezpieczone w budżecie, 

były wyliczone na podstawie cen zeszłorocznych. W tym roku ceny materiałów budowlanych 

poszły w górę. Wysłaliśmy cztery zapytania cenowe, jedna firma odpowiedziała   

i przedstawiła ofertę na ponad 38 tys. zł. Nasze możliwości finansowe to 25 tys. zł. Tak było 

to szacowane w ubiegłym roku. Poinformowałem oferenta, że nie mogę przyjąć jego oferty, 

ale mogę przystąpić do negocjacji. Te negocjacje podjęliśmy. Wstępnie wyraził zgodę na 
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moją propozycję. Zaproponowałem m.in., że z zamówienia zdejmiemy prace elektryka, które 

są wycenione na ponad 8 tys. zł. Ma mi dać odpowiedź dzisiaj lub jutro i ewentualnie 

podpiszemy umowę.  

 

Pani Lidia Tokarska – kto będzie robił elektrykę? 

 

Pan Zbigniew Różański – my, ponieważ mamy elektryka. Jest to kwestia założenia trzech 

lamp i przeciągnięcia przewodu przez pewien odcinek sali do skrzynki rozdzielczej. 

Zaprojektowana była nowa skrzynka rozdzielcza. Nie projektuje się nowej skrzynki za ponad 

tysiąc złotych dla jednego przewodu. Nie wiem dlaczego tak to zaprojektowano. Gdyby to się 

udało, a mam nadzieję, że się uda to roboty mogłyby ruszyć, gdyby pani Starosta 

przyspieszyła uprawomocnienie się pozwolenia na budowę poprzez złożenie odpowiedniego 

oświadczenia. Wczoraj wydane zostało pozwolenie na budowę, uprawomocnienie trwa dwa 

tygodnie. 

 

Pani Lidia Tokarska – dobrze, zajmę się tym, podpiszę oświadczenie. 

 

Pan Zbigniew Różański – firma, która przedłożyła ofertę jest z Aleksandrowa Kujawskiego, 

myślę, że uda się zrealizować to zadanie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy pan Dyrektor dostał decyzję Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa 

Narodowego i Sportu z Warszawy w sprawie łącznika? 

 

Pan Zbigniew Różański - z Warszawy nie, ale dostałem z Torunia, że nie ma zgody. 

 

Pani Lidia Tokarska – zgadza się, odmówiono skreślenia z rejestru zabytków łącznika przy 

północno – zachodnim skrzydle kompleksu „Hotelu Mullera” w Ciechocinku, a obecnie 

budynku LO w Ciechocinku. 

 

Pan Zbigniew Różański – jest to wszystko zabezpieczone. Są tam pęknięcia, ale wynikają 

one z tego, że na rogu ulic  Kopernika i Kościuszki jest bardzo duży ruch samochodowy. 

Stropy w tym budynku są drewniano słomiane i ciągle mocno pracują. W okresie pandemii, 

bardzo gruntownie wyremontowaliśmy salę lekcyjną, która jest na tym rogu budynku. Duży 

ruch samochodów ma wpływ na pracę budynku. Ta klasa po dwóch trzech latach jest 

popękana i trzeba ją odświeżyć, połatać. To zrobiliśmy w ramach tego przestoju, nieobecności 

uczniów w szkole.  Następna rzecz, to w ramach środków własnych zrobiliśmy pół korytarza 

dolnego. Położyliśmy tam grys. Jakby się powiodło to w wakacje zrobimy drugą część.  

Od 20 października pracujemy tak jak nakazuje prawo. Wszyscy nauczyciele pracują zdalnie 

w domu. Większych problemów nie ma. Chociaż miałem trzy zgłoszenia, efekt niedobrego 

wpływu izolacji na uczniów. Związane jest to z brakiem kontaktu między uczniami. 

Większych problemów nie ma. Młodzież potrafiła się dostosować się do nauczania zdalnego. 

1 grudnia 2020 r. powróciły na treningi siatkarki. Administracja szkoły i obsługa wróciła do 

pracy stacjonarnej 1 marca br. Teraz wrócili uczniowie. Zajęcia odbywają się hybrydowo.  
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Mam podzieloną klasę na trzy grupy. Podobno od 31 maja wracają wszyscy do nauki 

stacjonarnej.  

Wczoraj skończyliśmy matury, bez żadnych kłopotów, czekamy na wyniki, które będą podane 

w lipcu.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli chodzi o problemy zgłaszane przez uczniów, czy też 

zaobserwowane przez nauczycieli, mówię o problemach psychicznych, epizodach depresji, 

które są wynikiem zamknięcia, lekcji zdalnych, braku kontaktu z rówieśnikami, czy jest 

dostęp pedagogów, psychologów? 

 

Pan Zbigniew Różański – jest. Nie zgłaszają tego ani uczniowie, ani nauczyciele, bo 

uczniowie ukrywają to przed nauczycielami, to zgłaszają rodzice. We wszystkich trzech 

przypadkach, o których mówiłem, zgłosili to rodzice, skierowałem ich do naszej Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej. Jednej osobie Poradnia była w stanie pomóc sama, a dwie 

osoby skierowane zostały do innych specjalistów. 

 

Pani Lidia Tokarska – musimy być czujni, zwracać uwagę na zachowanie uczniów.  

Nie wszyscy uczniowie w równym stopniu przystosowują się do nowych warunków.  

 

Pan Andrzej Nowicki – u nas matury zakończyły się wczoraj, a przed nami egzaminy 

zawodowe.  

 

Pan Adam Potaczek – mogą być składane wnioski o przyjęcie do szkoły, czy już jakieś 

wpłynęły? 

 

Pan Andrzej Nowicki – tak, od 17 maja rozpoczął się nabór, będzie trwał do 21 czerwca.  

 

Pan Adam Potaczek – czy w tym roku będzie utworzona klasa sportowa w LO Ciechocinek? 

 

Pan Zbigniew Różański – jeżeli będą chętni to będzie. Liczymy na to, że otworzymy taką 

klasę w tym roku.  

 

Pan Andrzej Nowicki – zakończenie rekrutacji, ostateczne rozstrzygnięcie, ogłoszenie list 

przyjętych będzie 2 sierpnia. 

 

Pani Lidia Tokarska – życzę panom, żeby tegoroczny nabór okazał się sukcesem i żeby jak 

najwięcej uczniów trafiało do szkół prowadzonych przez powiat. 

 

Pan Andrzej Nowicki – my zaczynamy odczuwać mały nadmiar uczniów. W ostatnich latach 

rośnie liczba oddziałów. W tym roku mamy ich 17, a mieliśmy tylko dwie klasy maturalne. 

Więc jeśli będziemy mieli ponownie trzy lub cztery to będziemy mieli 18 albo 19 oddziałów.   

To już są różnego rodzaju problemy m.in. związane z zatrudnieniem nauczycieli, z ułożeniem 

planu.   
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Pani Lidia Tokarska – mieszamy chyba pojęcia, mały nadmiar dotyczy w tym momencie 

ilości oddziałów, a nie ilości uczniów. Więc może by trzeba mocniej korygować ilość 

oddziałów i ich liczebność.  

 

Pan Andrzej Nowicki – nie zawsze jest to możliwe ze względu na zawody. Tam gdzie jest to 

możliwe łączymy klasy w dwuzawodowe. Czasami są sytuacje, że są dwa oddziały w tym 

samym zawodzie łącznie liczące 40 osób. Nie mamy innej możliwości muszą to być dwa 

oddziały po 20 osób. Oddziału 40 – osobowego nie mielibyśmy gdzie zmieścić, warunki 

lokalowe to uniemożliwiają. Poza tym to nie jest normalna sytuacja. 

 

Pani Lidia Tokarska – pilnujmy tego optimum.  

 

Pan Adam Potaczek – na jakie kierunki jest popyt uczniów? 

 

Pan Andrzej Nowicki – w tej chwili największe zainteresowanie jest kierunkiem technik 

informatyk, technik programista, technik organizacji i turystyki, nieco mniejsze 

zainteresowanie kierunkami technik geodeta, technik mechanizacji rolnictwa i technik 

reklamy. 

 

Pan Zbigniew Różański - w tej chwili jest nacisk na szkolnictwo zawodowe, kształcenie  

w technikach. 

 

Pani Lidia Tokarska – mamy dostępne różne kierunki, to tylko od uczniów zależy, które 

preferują, które wybierają. Chcielibyśmy szkolić w tych typowo technicznych zawodach 

rolniczych czy ogrodniczych, ale cóż z tego uczniowie nie chcą. 

Dziękuję panom Dyrektorom za udzielenie informacji na temat funkcjonowania szkół. Mam 

nadzieję, że dalej będzie się dobrze działo, i że będziemy mogli realizować naukę  

w normalnym trybie stacjonarnym, i dawna szkoła, tętniąca życiem, pełna uczniów, wróci. 

Wszyscy się za tym stęskniliśmy. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z przedstawioną przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim i Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku informacją na temat 

funkcjonowania szkoły oraz przeprowadzonych i planowanych remontów i inwestycji.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z przedstawioną przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim i Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku 

informacją na temat funkcjonowania szkoły oraz przeprowadzonych i planowanych remontów 

i inwestycji.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Ad 5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

na temat przedłożonej przez Gminę Waganiec propozycji zmian do projektu pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz  

z przepustami zadanie nr 1 etap III na odcinku od km 12+471 do km 13+350 oraz 

kosztów prac związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na temat przedłożonej przez Gminę Waganiec 

propozycji zmian do projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – 

Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III na odcinku od km 12+471 do km 13+350 

oraz kosztów prac związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych informuje na czym mają polegać zmiany do projektu 

przebudowy drogi powiatowej Ciechocinek – Siutkowo wniesione przez Gminę Waganiec tj.: 

1) odstąpienie od budowy chodnika na odcinku od km 13+200 do km 13+350, realizacja 

miałaby zostać wykonana w ramach zadania pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie 

ścieżek rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki”, 

2) odsunięciu budowy chodnika od krawędzi jezdni na odcinku od km 13+115 do km 13+190, 

3) budowie dodatkowych trzech przejść dla pieszych na odcinku od km 13+115 do km 

13+164 (dwa przejścia) oraz na odcinku od km 12+732 do km 12+800 (jedno przejście), 

4) budowie chodnika na odcinku od km 12+732 do km 12+949. 

Gmina Waganiec chce realizować ścieżki rowerowe przy naszym zadaniu. Oczekujemy  

na zgodę Gminy Waganiec uwzględniającą rozliczenie kosztów tego projektu zamiennego.  

Po wyrażeniu zgody przystąpimy do zmiany projektu na rzecz utworzenia ścieżki rowerowej.  

Wszelkie zmiany w projekcie muszą być zaakceptowane przez Wydział Architektury  

i Budownictwa Starostwa Powiatowego oraz przez Wojewodę Kujawsko – Pomorskiego. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych informuje, że koszt prac związanych z zimowym 

utrzymaniem dróg w sezonie 2020 / 2021 od listopada 2020 r. do kwietnia 2021 r. wyniósł 

145.082,22 zł brutto, w tym: usługi – 73.980 zł, materiały – 71.102,22 zł. Nie mamy podziału 

jakie wydatki poniesione zostały w ramach tegorocznego budżetu. Pan Dyrektor składał 

wniosek do tego rozliczenia o przekazanie dodatkowych środków na wynagrodzenie dla 

pracowników tj. na nagrody. Podjęliśmy dzisiaj czynności sprawdzające. Te nagrody zostały 

już wypłacone w marcu tego roku i były wypłacone z oszczędności jakie były poczynione  

w jednostce. Zatem wniosek jest bezprzedmiotowy, bo był już zrealizowany w marcu. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w projekcie uchwały Rady Powiatu, którą przedłożyłem  

na dzisiejsze posiedzenie jest zwiększenie w planie finansowym Zarządu Dróg Powiatowych 

o kwotę 10.900 zł na wynagrodzeniach, z przeznaczeniem na wypłatę nagrody jubileuszowej. 

   

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć  

do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim na temat przedłożonej przez Gminę Waganiec propozycji zmian do projektu pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 etap III na odcinku od km 12+471 do km 13+350 oraz akcji zimowego 

utrzymania dróg powiatowych. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat przedłożonej przez Gminę Waganiec propozycji zmian 

do projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz  

z przepustami zadanie nr 1 etap III na odcinku od km 12+471 do km 13+350 oraz akcji 

zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

10 maja 2021 r. znak: DUDiM.071.13.2021 na temat przedłożonej przez Gminę Waganiec 

propozycji zmian do projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – 

Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III na odcinku od km 12+471 do km 13+350 

oraz kosztów prac związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Zespołu do spraw polityki społecznej. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Zespołu do spraw polityki społecznej. 

W skład zespołu do spraw polityki społecznej powołany był Skarbnik Powiatu pani Dorota 

Sobierajska. W związku ze zmianą na stanowisku Skarbnika Powiatu proponuję do składu 

zespołu powołać pana Mariusza Możdżenia. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie powołania Zespołu do spraw polityki społecznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Zespołu do 

spraw polityki społecznej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 14 maja 2021 r. znak: PI.42.2.4.2021 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Zespołu do spraw polityki społecznej, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację 

których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

informuje, że limit środków finansowych na realizację zadania dofinansowanie uczestnictwa 

osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych został wykorzystany 

i bez rozpatrzenia pozostało 21 wniosków.  Kierownik PCPR proponuje zwiększenie limitu 

środków na dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów  

w turnusach rehabilitacyjnych o 50.000 zł i jednocześnie zmniejszenie limitu środków 

finansowych w zadaniu dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny oraz 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym  

o kwotę 50.000 zł.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku i przedłożyć Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na 

realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2021 roku i postanowił przedłożyć Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 maja 2021 r. znak: RS.60.4.7.2021 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Raport o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2020 rok. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Raport o stanie Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2020 rok. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć „Raport o stanie Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2020 rok” i przekazać Radzie Powiatu Aleksandrowskiego oraz podać 

do publicznej wiadomości poprzez publikację w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął „Raport o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2020 rok”  

i postanowił przekazać Radzie Powiatu Aleksandrowskiego oraz podać do publicznej 

wiadomości poprzez publikację w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 18 maja 2021 r. 

znak: RI.0640.2.2021 wraz z „Raportem o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2020 rok”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Oferta Gminnego Międzyzakładowego Ludowego Klubu Sportowego „Orzeł”  

w Służewie w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „XIII 

Bieg Papieski – upowszechnianie sportu wśród mieszkańców Powiatu 

Aleksandrowskiego” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Oferta Gminnego Międzyzakładowego 

Ludowego Klubu Sportowego „Orzeł” w Służewie w sprawie udzielenia wsparcia realizacji 

zadania publicznego pn. „XIII Bieg Papieski – upowszechnianie sportu wśród mieszkańców 

Powiatu Aleksandrowskiego”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję negatywnie rozpatrzyć ofertę 

Gminnego Międzyzakładowego Ludowego Klubu Sportowego „Orzeł” w Służewie w sprawie 

udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „XIII Bieg Papieski – 

upowszechnianie sportu wśród mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego” ponieważ 

wszystkie środki finansowe zaplanowane w budżecie powiatu na wsparcie realizacji zadań 

publicznych w zakresie kultury fizycznej zostały rozdysponowane w konkursie ofert. 

Jednocześnie proponuję poinformować wnioskodawcę o możliwości składania ofert  

w ramach ogłaszanego konkursu ofert, natomiast na dzień dzisiejszy organizator XIII Biegu 

Papieskiego może zwrócić się o objęcie imprezy honorowym patronatem Starosty 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył ofertę Gminnego Międzyzakładowego Ludowego 

Klubu Sportowego „Orzeł” w Służewie w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania 

publicznego pn. „XIII Bieg Papieski – upowszechnianie sportu wśród mieszkańców Powiatu 

Aleksandrowskiego” ponieważ wszystkie środki finansowe zaplanowane w budżecie powiatu 

na wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie kultury fizycznej zostały rozdysponowane 

w konkursie ofert. Zarząd Powiatu, postanowił poinformować wnioskodawcę o możliwości 

składania ofert w ramach ogłaszanego konkursu ofert, natomiast na dzień dzisiejszy 

organizator XIII Biegu Papieskiego może zwrócić się o objęcie imprezy honorowym 

patronatem Starosty Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 13 maja 2021 r. znak: PS.525.1.2021 wraz z ofertą 

Gminnego Międzyzakładowego Ludowego Klubu Sportowego „Orzeł” w Służewie z dnia  

4 maja 2021 r. w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „XIII Bieg 

Papieski – upowszechnianie sportu wśród mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Animatorów Kompleksu Boisk Sportowych Orlik przy ul. Wyspiańskiego 

4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zakupu dwóch metalowych obręczy  

do koszykówki z metalowymi siatkami – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Animatorów Kompleksu Boisk 

Sportowych Orlik przy ul. Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zakupu 

dwóch metalowych obręczy do koszykówki z metalowymi siatkami. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Animatorów Kompleksu Boisk Sportowych Orlik przy ul. Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim i wyrazić zgodę na zakup dwóch metalowych obręczy do koszykówki  

z metalowymi siatkami za kwotę do 600 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Animatorów Kompleksu Boisk Sportowych 

Orlik przy ul. Wyspiańskiego 4 w Aleksandrowie Kujawskim i wyraził zgodę na zakup dwóch 

metalowych obręczy do koszykówki z metalowymi siatkami za kwotę do 600 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 12 maja 2021 r. znak: PS.4223.1.2021 wraz z pismem 

Animatorów Kompleksu Boisk Sportowych Orlik przy ul. Wyspiańskiego 4  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 10 maja 2021 r. w sprawie zakupu dwóch metalowych 

obręczy do koszykówki z metalowymi siatkami, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Informacja z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Spółka z o.o. za 2020 rok. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Informacja z działalności Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. za 2020 rok. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację  

z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. za 2020 rok. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację z działalności Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. za 2020 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Spółka z o.o. za 2020 rok z dnia 14 maja 2021 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 

finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku i przedłożyć Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku i postanowił przedłożyć Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 
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Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 18 maja 2021 r. znak: PS.8023.6.2021 wraz z projektem 

uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie zakupu koszulek typu polo z nadrukiem 

logo Powiatu Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

zakupu koszulek typu polo z nadrukiem logo Powiatu Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Sekretarza Powiatu i zakupić 40 szt. koszulek typu polo z nadrukiem logo Powiatu 

Aleksandrowskiego za kwotę do 1.500 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Sekretarza Powiatu i postanowił zakupić  

40 szt. koszulek typu polo z nadrukiem logo Powiatu Aleksandrowskiego za kwotę  

do 1.500 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 18 maja 2021 r. znak: PS.0533.1.2021 w sprawie zakupu 

koszulek typu polo z nadrukiem logo Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o wprowadzenie do budżetu powiatu nowych zadań inwestycyjnych  

i zabezpieczenie środków na ich realizację – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.11. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o wprowadzenie do budżetu 

powiatu nowych zadań inwestycyjnych i zabezpieczenie środków na ich realizację. 

Temat jest znany członkom Zarządu Powiatu. Był przedmiotem posiedzeń w dniach 8 i 14 

kwietnia br. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wystąpić do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o zwiększenie planu finansowego szkoły: 



19 
 

 

 

 

- o kwotę 48.210,00 zł z przeznaczeniem na: wykonanie prac remontowych związanych  

z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni - 15.000,00 zł oraz wykonanie 

dokumentacji odtworzeniowej budynku głównego i inwentaryzacji budowlanej w szkole - 

33.210,00 zł; 

- o kwotę 65.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie: „Zmiana sposobu użytkowania  

pomieszczeń gospodarczych na potrzeby pomieszczeń szkolnych – klas w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Strażackiej 2”; 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zwiększenie planu finansowego szkoły: 

- o kwotę 48.210,00 zł z przeznaczeniem na: wykonanie prac remontowych związanych  

z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni - 15.000,00 zł oraz wykonanie 

dokumentacji odtworzeniowej budynku głównego i inwentaryzacji budowlanej w szkole - 

33.210,00 zł; 

- o kwotę 65.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie: „Zmiana sposobu użytkowania  

pomieszczeń gospodarczych na potrzeby pomieszczeń szkolnych – klas w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Strażackiej 2”; 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

17 maja 2021 r. o wprowadzenie do budżetu powiatu nowych zadań inwestycyjnych  

i zabezpieczenie środków na ich realizację, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Zawiadomienie Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu  

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Odolion, gmina Aleksandrów 

Kujawski. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.12. Zawiadomienie Wójta Gminy 

Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Odolion, 

gmina Aleksandrów Kujawski. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości zawiadomienie 

Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym 

Odolion, gmina Aleksandrów Kujawski. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości zawiadomienie Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski 

o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Odolion, gmina 

Aleksandrów Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 18 maja 2021 r. znak: 

AB.6749.15.2021 wraz z zawiadomieniem Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia  

13 maja 2021 r. o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Odolion, 

gmina Aleksandrów Kujawski, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Wnioski / opinie Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.13. Wnioski / opinie Komisji Mienia 

Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 

roku. 

Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej dokonała objazdu dróg powiatowych  

po okresie zimowym i wnosi do Zarządu Powiatu o: remont przełomów na drodze 

powiatowej Wola Bachorna – Kuczkowo, remont drogi powiatowej Konradowo – Siniarzewo 

na odcinku Koneck – Siniarzewo – remont przełomów w miejscowości Kruszynek, remont 

chodnika przy ulicy Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim, położenie drugiej warstwy 

ścieralnej / nakładki na drodze powiatowej Turzno – Brzeźno, położenie nakładki na ulicy 

Zjazd w Nieszawie, remont ulicy Narutowicza w Nieszawie, remont ulicy Zamkowej  

w Raciążku, remont ulicy Szkolnej w Raciążku, remont drogi powiatowej Koneck – Jaranowo 

na odcinku Koneck – Wysocin, remont drogi powiatowej Nieszawa - Ujma Duża – kolejne 

etapy, remont drogi powiatowej Spoczynek – Zbrachlin na odcinku Niszczewy – Spoczynek, 

remont drogi powiatowej Stara Wieś – Nieszawa na odcinku w miejscowości Niestuszewo. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Mienia 

Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 

roku o remont dróg powiatowym, proponuję uznać wniosek za zasadny. Zarząd Powiatu, 

będzie czynił starania aby pozyskać i wygospodarować w ramach budżetu powiatu środki 

finansowe na wykonanie przedmiotowego remontu dróg. Z uwagi na bardzo zły stan 

techniczny dróg, proponuję uznać za priorytetowe dwa zadania tj. remont drogi powiatowej  

nr 2623C Kuczkowo – Wola Bachorna i nr 2608C Konradowo – Siniarzewo, natomiast 

decyzję o przystąpieniu do realizacji tych zadań podejmiemy w II półroczu 2021 r.  

po rozważeniu możliwości finansowych powiatu.  
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 roku o remont dróg 

powiatowym i uznał wniosek za zasadny. Zarząd Powiatu, będzie czynił starania aby pozyskać 

i wygospodarować w ramach budżetu powiatu środki finansowe na wykonanie 

przedmiotowego remontu dróg. Zarząd Powiatu, z uwagi na bardzo zły stan techniczny dróg, 

uznał za priorytetowe dwa zadania tj. remont drogi powiatowej nr 2623C Kuczkowo – Wola 

Bachorna i nr 2608C Konradowo – Siniarzewo, natomiast decyzję o przystąpieniu  

do realizacji tych zadań podejmie w II półroczu 2021 r. po rozważeniu możliwości 

finansowych powiatu.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu 

w dniu 18 maja 2021 r. wyraziła opinię, że jest za sprzedażą bezprzetargową Gminie 

Aleksandrów Kujawski nieruchomości niezabudowanej położonej w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Generała Władysława Sikorskiego, obecnie stanowiącej siedzibę 

Placówki Socjalizacyjnej, za kwotę 1.200.000 zł przy płatności jednorazowej. 

Po zapoznaniu się z opinią Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 roku na temat sprzedaży bezprzetargowej 

Gminie Aleksandrów Kujawski budynku wraz z działką położonego w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Generała Władysława Sikorskiego (po przeniesieniu Placówki 

Socjalizacyjnej), proponuję upoważnić Starostę Aleksandrowskiego do przedstawienia opinii 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Wójtowi Gminy Aleksandrów Kujawski 

celem zajęcia stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 roku na temat sprzedaży 

bezprzetargowej Gminie Aleksandrów Kujawski budynku wraz z działką położonego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Generała Władysława Sikorskiego (po przeniesieniu 

Placówki Socjalizacyjnej). Zarząd Powiatu, upoważnił Starostę Aleksandrowskiego  

do przedstawienia opinii Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Wójtowi 

Gminy Aleksandrów Kujawski celem zajęcia stanowiska. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski i opinia Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 18 maja 2021 roku, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Wiejskiej Koneck na rzecz 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Wiejskiej Koneck na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Wiejskiej Koneck na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego i przedłożyć Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Wiejskiej Koneck na rzecz 

Powiatu Aleksandrowskiego i postanowił przedłożyć Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 19 maja  

2021 r. znak: GN.Gg.680.27.2021 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Wiejskiej Koneck na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.15. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku z otrzymaniem informacji o zmianie wysokości dotacji, 

otrzymanymi środkami oraz bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 2.573.221,95 zł w tym: 

1) dz. 600 Transport i Łączność rozdział 60014 §6300 – zwiększenie o kwotę 110.981,00 zł,  

z tego: 

a) w związku z zawartą umową z Gminą Waganiec dotyczą dofinansowania zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 
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zadanie nr 1 etap III od km 12+471 do km 13+350” dokonano aktualizacji wartości 

planowanej do otrzymania dotacji (zwiększenie o kwotę 931,00 zł). Wielkość 

dofinansowania wyniesie 198.534,00 zł; 

b) w związku z planową do zawarcia umową z Gminą Bądkowo dotyczą dofinansowania 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku  

od km 10+100,00 do km 12+173,50 – etap I” dokonano zwiększenia dochodów powiatu  

o kwotę 110.050,00 zł.  

2) dz. 600 Transport i Łączność rozdział 60014 §6350 – zwiększenie o kwotę 1.354.998,95 zł, 

z tego: 

a) dokonano aktualizacji wartości środków otrzymanych z Funduszu Dróg Samorządowych 

dotyczących zadań: 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo wraz z przebudową 

mostu o dł. 2,80 km od km 5+950 do km 8+750 – etap IV odcinek od km 7+846 do km 

8+620 – zmniejszenie o kwotę 0,20 zł; 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 etap III od km 12+471 do km 13+350 – zmniejszenie o kwotę 0,85 zł; 

b) dokonano zwiększenia o kwotę 1.355.000,00 zł – z przeznaczeniem na realizację zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 

10+100,00 do km 12+173,50 – etap I”. Środki otrzymane będą w ramach dofinansowania  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

3) dz. 750 Administracja publiczna rozdz. 75020 §0950 – zwiększenie o kwotę 1.142,00 zł  

w związku z otrzymanym odszkodowaniem z Towarzystwa Ubezpieczeń Wzajemnych 

TUW za zalanie pomieszczenia w budynku Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie 

Kujawskim; 

4) dz. 750 Administracja publiczna rozdz. 75045 §2120 – zwiększenie o kwotę 1.236,00 zł  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia osób zatrudnionych do zakładania formularzy 

ewidencji wojskowej i do zajęć świetlicowych, wynajem lokalu dla komisji 

kwalifikacyjnej, uzupełnienie niezbędnego wyposażenia, koszty materiałowe: druki, 

pieczątki dla potrzeb powiatowych komisji lekarskich, środki czystości, materiały biurowe, 

środki ochrony osobistej związane z przeciwdziałaniem rozprzestrzeniania się wirusa 

SARS-CoV-2, refundowanie lekarzom i średniemu personelowi medycznemu utraconych 

zarobków w związku z pracą w powiatowej komisji lekarskiej, wypłatę lekarzom  

i średniemu personelowi medycznemu dodatkowych wynagrodzeń w związku z pracą  

w powiatowych komisjach lekarskich, pokrycie rachunków i faktur wystawionych przez 

podmioty medyczne za obsługę komisji lekarskich. Zwiększenia dokonano na podstawie  

decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego z dnia 10.05.2021 r.; 

4) dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdz. 75411 §2110 – 

zwiększenie o kwotę 77.772,00,00 zł z przeznaczeniem na:  

a) sfinansowanie w I półroczu 2021 r. wypłaty świadczenia motywacyjnego strażakom 

pełniącym służbę w komendach powiatowych/miejskich Państwowej Straży Pożarnej (rez. 

cel. poz. 56) – 25.202,00 zł, 

b) wypłatę uposażeń, nagród uznaniowych oraz pozostałych składników wynagrodzeń 

funkcjonariuszy i pracowników cywilnych (ustawa budżetowa na 2021 r.) – 52.570,00 zł 
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Zwiększenia dokonano na podstawie  decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

z dnia 21.04.2021 r.; 

5) dz. 758 Różne rozliczenia rozdz.75816 §6290 – zwiększenie o kwotę 1.000.000,00 zł  

z przeznaczeniem na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C 

Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 10+100,00 do km 12+173,50 – etap I”. Powiat 

Aleksandrowski otrzymał środki w ramach dofinansowania z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. Zwiększenia dokonano na podstawie otrzymanego pisma od 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego z dnia 06.04.2021r. Środki wpłynęły na rachunek 

bankowy Powiatu w dniu 06.04.2021 r.; 

6) dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85203 §2110 – zwiększenie o kwotę 12.092,00 zł.  

Na podstawie faktycznej liczby osób uprawnionych w okresie styczeń-marzec 2021 r. oraz 

symulacyjnej analizy za okres kwiecień-czerwiec 2021 r. z przeznaczeniem  

na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi, stosownie  

do art.51c ust.5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, w związku  

z działaniem 3.2 wynikającym z Programu kompleksowego wsparcia rodzin „Za życiem” 

Wojewoda Kujawsko-Pomorski decyzją z dnia 12 kwietnia 2021 r. zwiększył plan dotacji 

celowych na powyższy cel.  

7) dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej rozdz. 85333 §2690 – 

zwiększenie o kwotę 15.000,00 zł zgodnie z otrzymanymi decyzjami Ministra Rozwoju, 

Pracy i Technologii z przeznaczeniem na finansowanie w 2021 r. kosztów obsługi zadań 

COVID-19 przez Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim; 

8) dz. 855 Rodzina rozdz. 85595 §2057 – zwiększenie o kwotę 3.774,00 zł i §2059 – 

zmniejszenie o kwotę 3.774,00 zł. Powyższych zmian dokonano na podstawie ustalenia 

aktualnego procentowego finansowania projektu partnerskiego pn. „Rodzina w Centrum 3” 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego 

na lata 2014-2020. 

Po dokonaniu tych zmian planowane dochody budżetu wyniosą 76.439.873,78 zł, z tego:  

dochody bieżące 67.733.308,78 zł, dochody majątkowe 8.706.565,00 zł. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 2.573.221,95 zł. Po stronie wydatkowej dokonano 

zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych dotacji i środków. Poprzez 

przesunięcia pomiędzy paragrafami wydatków zabezpieczono środki zarówno na wydatki 

bieżące, jak i majątkowe, z tego: 

1) wydatki bieżące: 

a) zwiększenie o kwotę 10.929,74 zł w planie finansowym Zarządu Dróg Powiatowych z/s  

w Odolionie celem wypłaty dla pracownika nagrody jubileuszowej za 35 lat pracy; 

b) zwiększenie o kwotę 48.210,00 zł w planie finansowym Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na: 

- wykonanie prac remontowych związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni - 

15.000,00 zł; - wykonanie dokumentacji odtworzeniowej budynku głównego  

i inwentaryzacji budowlanej w szkole - 33.210,00 zł; 

c) zwiększenie o kwotę 3.000,00 zł w planie finansowym Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie z przeznaczeniem na remont uszkodzonego dachu; 
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d) zwiększenie o kwotę 24.982 zł w planie finansowym Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim celem zabezpieczenia środków na zakup usług oraz 

wynagrodzeń bezosobowych; 

2) wydatki majątkowe: 

a) zwiększenie o kwotę 2.710.000,21 zł w planie finansowym Zarządu Dróg Powiatowych z/s 

w Odolionie z praznaczeniem na realizację następujących zadań inwestycyjnych: 

- „Opracowanie dokumentacji dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w miejscowości Aleksandrów Kujawski” – 0,20 zł, 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 2528C Żyrosławice - Przybranowo wraz z przebudową 

mostu o dł. 2,8 km od km 5+950 do km 8+750 - etap IV - odcinek od km 7+846 do km 

8+620” – 0,01 zł, 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 

10+100,00 do km 12+173,50 – etap I” – 2.710.000,00 zł, z tego dotacja z Gminy Bądkowo 

– 110.050,00 zł,  dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – 1.355.000,00 

zł, dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych – 1.000.000,00 zł, środki 

własne Powiatu – 244.950,00 zł; 

b) zwiększenie o kwotę 120.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie „Zakup serwera wraz  

z oprogramowaniem, macierzą i infrastrukturą sieciową dla potrzeb Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim”; 

c) zwiększenie o kwotę 65.000,00 zł w planie finansowym Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na zadanie: „Zmiana sposobu 

użytkowania  pomieszczeń gospodarczych na potrzeby pomieszczeń szkolnych – klas  

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ul. Strażackiej 2”; 

d) zwiększenie o kwotę 150.000,00 zł w planie finansowym Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na zadanie: „Budowa kotłowni gazowej  

w sali gimnastycznej Zespołu Szkół nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”; 

e) zwiększenie o kwotę 60.000,00 zł w planie finansowym Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie z przeznaczeniem na zadanie: „Zmiana sposobu użytkowania budynku 

stodoły na garaże w Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie”; 

f) zwiększenie o kwotę 5.000,00 zł w planie finansowym Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na zadanie: „Budowa placówki 

opiekuńczo-wychowawczej dla 14 dzieci w Aleksandrowie Kujawskim wraz  

z wyposażeniem”; 

Pozostałych zmian dokonano poprzez uwzględnienie wniosków związanych z przesunięciami 

w planach finansowych jednostek umożliwiając w ten sposób bieżące funkcjonowanie. 

Wnioski zostały złożone przez: 

- Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim;  

- Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim; 

- Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim; 

- Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim;  

- Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim;  

- Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie; 

- Dyrektora Poradni Psychologiczno-  Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim; 
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- Naczelników Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Po dokonaniu zmian planowane wydatki budżetu wyniosą 76.439.873,78 zł, z tego: wydatki 

bieżące 66.115.339,46 zł, wydatki majątkowe 10.324.534,32 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021 i przedłożyć Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 i postanowił przedłożyć Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.16. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

W związku z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet powiatu koniecznym 

jest dokonanie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2021 – 2030 dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 i przedłożyć Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 

2030 i postanowił przedłożyć Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.17. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o wprowadzenie projektów uchwał do porządku obrad XXIII  sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.17. Wniosek do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie projektów uchwał do porządku obrad XXIII  

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wystąpić z wnioskiem  

do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie projektów uchwał 

do porządku obrad XXIII  sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego tj.: 

 1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju 

Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2021 – 2023, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej  

za rok 2020 dla Powiatu Aleksandrowskiego, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

za 2020 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020”, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

„Karczemka” w Otłoczynie za 2020 rok, 

6) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej im. E. Stachury w Aleksandrowie Kujawskim za 2020 rok, 

7) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu oddziaływań korekcyjno-

edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie w powiecie aleksandrowskim  

na lata 2021 – 2028, 

8) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji z realizacji uchwały 

dotyczącej Strategii Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011 – 2020 za 2020 r., 

9) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego na rzecz Gminy 

Miejskiej Ciechocinek, 
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10) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2021 roku, 

11) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, 

12) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Wiejskiej Koneck na rzecz Powiatu 

Aleksandrowskiego, 

13) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, 

14) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o wprowadzenie projektów uchwał do porządku obrad XXIII  sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego tj.: 

 1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju 

Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2021 – 2023, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej  

za rok 2020 dla Powiatu Aleksandrowskiego, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

za 2020 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020”, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

„Karczemka” w Otłoczynie za 2020 rok, 

6) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej im. E. Stachury w Aleksandrowie Kujawskim za 2020 rok, 

7) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu oddziaływań korekcyjno-

edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie w powiecie aleksandrowskim  

na lata 2021 – 2028, 

8) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji z realizacji uchwały 

dotyczącej Strategii Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011 – 2020 za 2020 r., 

9) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego na rzecz Gminy 

Miejskiej Ciechocinek, 
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10) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2021 roku, 

11) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, 

12) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Wiejskiej Koneck na rzecz Powiatu 

Aleksandrowskiego, 

13) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, 

14) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie projektów 

uchwał do porządku obrad XXIII  sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 265/2021 Zarządu 

Powiatu z dnia 12 maja 2021 r. w  sprawie  powołania komisji do odbioru końcowego  

zadania pn. „Budowę placówki opiekuńczo-wychowawczej  dla 14 dzieci  

w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr 265/2021 Zarządu Powiatu z dnia 12 maja 2021 r. w  sprawie  

powołania komisji do odbioru końcowego  zadania pn. „Budowę placówki opiekuńczo-

wychowawczej  dla 14 dzieci w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem”. 

Zmiana dotyczy inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności instalacyjnej                             

w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych oraz inspektora 

nadzoru inwestorskiego w  specjalności inżynieryjnej drogowej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

nr 265/2021 Zarządu Powiatu z dnia 12 maja 2021 r. w  sprawie  powołania komisji do 

odbioru końcowego  zadania pn. „Budowę placówki opiekuńczo-wychowawczej dla 14 dzieci 

w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr 265/2021 Zarządu Powiatu z dnia 

12 maja 2021 r. w  sprawie  powołania komisji do odbioru końcowego  zadania pn. „Budowę 

placówki opiekuńczo-wychowawczej  dla 14 dzieci w Aleksandrowie Kujawskim wraz  

z wyposażeniem”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 maja 2021 r. 

znak: Rz.7013.1.3.2017 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę  

nr 265/2021 Zarządu Powiatu z dnia 12 maja 2021 r. w  sprawie  powołania komisji  

do odbioru końcowego  zadania pn. „Budowę placówki opiekuńczo-wychowawczej   

dla 14 dzieci w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem”, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.19. Wniosek firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” Karen Avetisyan  

z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec o wydanie opinii  

na realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie 

ścieżek rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne 

odcinki”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.19. Wniosek firmy Handel i Usługi 

Budowlane „ER-BRUK” Karen Avetisyan z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta 

Gminy Waganiec o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg 

polegająca na budowie ścieżek rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy 

Waganiec – kolejne odcinki”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie zaopiniował realizację 

inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek rowerowych 

 i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki”, pod warunkiem 

uzyskania przez Powiat Aleksandrowski zgody Wojewody Kujawsko – Pomorskiego na 

wprowadzenie zmian do projektu budowlanego zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III 

– od km 12+471 do km 13+350” zaproponowanych przez Gminę Waganiec, na realizację 

którego przyznano dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych oraz zatwierdzenia 

nowego zgłoszenia  dot. przebudowy tej drogi, w związku z tym, że zadanie zgłoszone przez 

Gminę Waganiec na dzień dzisiejszy koliduje z realizowanym przez Powiat Aleksandrowski 

zadaniem w zakresie lokalizacji ciągu pieszo – rowerowego. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, na wniosek firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” Karen Avetisyan 

z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec, pozytywnie zaopiniował 

realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek 

rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki”, pod 

warunkiem uzyskania przez Powiat Aleksandrowski zgody Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego na wprowadzenie zmian do projektu budowlanego zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 etap III – od km 12+471 do km 13+350” zaproponowanych przez Gminę 

Waganiec, na realizację którego przyznano dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych 

oraz zatwierdzenia nowego zgłoszenia  dot. przebudowy tej drogi, w związku z tym, że zadanie 

zgłoszone przez Gminę Waganiec na dzień dzisiejszy koliduje z realizowanym przez Powiat 

Aleksandrowski zadaniem w zakresie lokalizacji ciągu pieszo – rowerowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 20 maja 2021 r. znak: 

AB.6749.10.2021 wraz z wnioskiem firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” Karen 

Avetisyan z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec o wydanie opinii 

na realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek 

rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki” i pismem 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 19 maja 2021 r. 

znak: DUDiM.415.18.2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 12:12. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


